
Hrvatsko društvo inženjera geotehnike 
Varaždin, Tome Blažeka 7   

             
 

 

 

 

GODIŠNJI IZVJEŠTAJ U RADU DRUŠTVA 

ZA 2017. GODINU 

 

 

RAD PREDSJEDNIŠTVA DRUŠTVA 

 

Tijekom 2017. godine Predsjedništvo je održalo 4 sjednice, na kojima se pretežito bavilo 

sljedećim pitanjima: 

 pripremama sjednica Skupštine, 

 vođenjem redovitog poslovanja Društva, 

 organiziranjem aktivnosti Društva, 

 analizom proteklih aktivnosti i 

 pravima geotehničara. 

Predsjedništvo je radilo u kolektivnom duhu, a sve su odluke tijekom godine donesene 

jednoglasno. 

 

 

ADMINISTRATIVNO I FINANCIJSKO POSLOVANJE DRUŠTVA 

 

Tijekom 2017. godine administrativno i financijsko poslovanje Društva je uredno vođeno. 

Registar članova redovito se održava, a sva financijska izvješća, kao i izvješće o volontiranju 

podneseni su na vrijeme, u propisanim rokovima. 

 

DRUŠTVENE AKTIVNOSTI 

Društvo jednom mjesečno organizira neformalna druženja članova udruge i geotehničara koji 

nisu članovi udruge. Na dosadašnjim kavama su uz druženje i razmjenu novosti vrlo ozbiljno 

razmatrani problemi koje trebamo rješavati s Geotehničkim fakultetom, aktulna problematika 

polaganja stručnih ispita i članstva u komoroma inženjera građevinske, rudarske i okolišne struke 

te poslovi koje mogu i koje bi trebali moći raditi geotehničari u skladu s Eurokodom 7 (u zemlji i 

inozemstvu). U vezi građevinske problematike kontaktirani su i kolege geotehničari koji su 

položili stručni ipit, kako bi se prikupila i njihova viđenja u kojem smjeru bismo trebali djelovati. 

„Geotehničke kave“ nastavit će se i dalje redovito održavati svakog prvog ponedjeljka u 

mjesecu. 

 

ZAKLJUČAK 

Iz svega navedenog može se zaključiti da iza nas ostaje jedna uspješna godina rada Društva. 

Djelovanje udruge u potpunosti je obnovljeno i stvorene su formalne prepostavke za daljnji 

razvoj. No ne možemo biti zadovoljni baš u svim segmentima djelovanja. Društvo se tijekom 

proteklih godinu dana uopće nije pojavljivalo u medijima te ćemo tijekom ove godine morati 

znatnije poraditi na našoj promidžbi i vidljivosti. Suradnja sa srodnim udrugama nije razvijena u 



dovoljnoj mjeri, a suradnja s Geotehničkim fakultetom kreće se jednosmjerno – kada mi nešto 

iniciramo onda redovito dolazi do suradnje, no inicijative za suradnjom s druge strane nema. 

Također ne možemo biti zadovoljni niti s financijskim stanjem Društva. Istina je da smo 

poslovnu godinu završili s pozitivnom bilancom, međutim, tijekom prošle godine trošili smo 

novac koji je stajao na računu od ranije, dok je priljeva novčanih sredstava ove godine bio tek 

nešto malo veći od prethodne. Jedan dio sredstava namaknut će se tijekom ove godine iz 

članarine, no to će biti vrlo mali iznos, budući da je članarina svega 30 kuna. Zbog toga se treba 

značajnije angažirati na uključivanje pravnih osoba u članstvo Društva te pokušati osigurati 

izvore financiranja kroz EU fondove. Tijekom godine smo prijavili 2 projekta za sufinanciranje 

iz Europskog socijalnog fonda – jedan je solidno ocijenjen, ali nije ušao u završni odabir 

projekata, dok je drugi dobio najveći mogući broj bodova te za njega očekujemo potpisivanje 

ugovora o financiranju u drugoj polovici 2018. godine. 

Društvo treba nastaviti dalje razvijati u započetom smjeru i profilirati ga kao respektabilno i 

visoko stručno strukovno udruženje u području geotehničkog inženjerstva. 
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